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Zápis č. 1/2017 

 

Výborová schůze OS Podoubraví dne 8.2.2017 v 18 hod. – Čáslav 
 

Výborová schůze OS CHPH Podoubraví byla zahájena předsedou OS Miroslavem Ptáčkem 
v 18:00 hod v hospodě Na Skále, Čáslav. 
 
Výbor OS: Bc. Miroslav Ptáček, Ludmila Fikarová, Zdeněk Kolouch, Ladislav Menšík 
Předseda RK: Ing. Ladislav Bareš 
Omluven: Tomáš Lébl 
 
Projednané body: 
 

1.   Evidence chovatelů OS Podoubraví 
MS Kutná Hora    25 / 0 
MS Čáslav              15 / 0 
MS Polná                 9 / 1 
MS Borová              11 / 1 
MS Česká Bělá       11 / 2 
MS Zásmuky           8 / 0 
MS Kolín                10 / 1 

 

2.   Termínový kalendář 

 Objednávky kroužků a závodních gumiček na rok 2018 – do konce března 2017. 

 Schválit závodní plán OS na sezónu 2017 – do konce března 2017. 

 MS pošlou na účet nebo předají (na jarní konferenci OS) peníze za členy – členský 
příspěvek (100,-Kč), předplatné IZ (160,-Kč), nezávodící chovatelé (200,-Kč) – do 
konce března 2017. 

 

3.   Funkce ve výboru OS 

 Dopravní referent OS – Zdeněk Kolouch – řešit záležitosti kolem přepravy holubů, 
dopravního vozíku, technického stavu boxů. 

 Správce webových stránek OS – Miroslav Ptáček – vkládání zápisů, dokumentů a 
aktualit OS (ne záležitosti týkající se startů závodů). 

 

4.   Zpráva pokladníka OS 

 Pokladník OS Ludmila Fikarová informovala výbor o finančním vypořádání 
závodní sezóny 2016 – hospodaření OS v roce 2016 bylo ziskové.  

 Zpráva pokladníka bude prezentována na konferenci OS. 
 

 

 



5.   Zpráva výcvikáře OS 

 Bylo prezentováno několik návrhů ZP na závodní sezónu 2017. 

 Výbor OS doporučí konferenci OS stávající závodní plán (směr Amberg, Ansbach) 
ve dvou variantách (Plzeň - rychlostní závod, Plzeň - bodová sazba) – příloha. 

 Ceny – stávající. 

 Výpočtář – stávající. 

 Dopravce – stávající. 

 Stanovit pravidla pro komunikaci s dopravcem. 

 Stanovit postup při zrušení závodu – příjem holubů v ZS. 

 Stanovit vedoucí ZS, místa nasazování, časy nasazování a otevírání hodin. 

 Stanovin sankce pro MS za nedodržování předepsaných kontrol. 
 
6.   Zpráva předsedy OS 

 Předseda OS Miroslav Ptáček zhodnotil rok 2016 a představil vize a směřování OS. 

 Předseda vyzval (termín do konference OS): 
1. MS – udělat inveturu a opravy boxů v jednotlivých OS 
2. Předsedu RK – udělat kontrolu hospodaření a pokladní knihy OS za rok 2016 
3. MS – navrhnout kandidáty na startéra OS pro sezónu 2017 

 Předseda představil, po konzultaci s výcvikářem ČS CHPH Honzou Filipim, nový 
spravedlivější „holandský“ systém mistrovství ročních holubů a holubic, ve kterém 
je zohledněn počet nasazených holubů a dává tak šanci na úspěch (v těchto 
mistrovstvích) i chovatelům s menším počtem závodníků – příloha. 
Tento systém dlouhodobě a úspěšně používá OS Zlín, aktuálně OS Pardubice a je 
v možnostech stávajícího výpočetního programu. 
Návrh bude předložen konferenci OS. 

 
7.   Výstava OS Podoubraví, CV výstava v Lysé, Olympiáda PH v Bruselu 

 Předseda OS zhodnotil jednotlivé výstavy z pohledu OS 

 Poděkování MS Kutná Hora za vydařenou výstavu OS v Křeseticích. 

 Poděkování všem reprezentantům OS na CV v Lysé n/L. 

 Gratulace k účasti na Olympiádě PH v Bruselu – Vladimír Tvrdík v kategorii 
Standard holoubě E. 

 
8.   Různé 

 Návrh na proplácení cestovného při jízdách pro OS - schůze MDTVČ, doprava 
holubů na CV apod. 

 Návrh na uzavření stávající rozlohy OS - výseč daná hraničními MS Kolín a Polná. 
 
9.   Konference ČMS CHPH 

 Předseda OS Podoubraví se zúčastní volební konference ČMS CHPH, která se koná 
dne 25.2.2017 od 10 hod ve Střítěži u Jihlavy. 

 
 
V Čáslavi dne 8.2.2017 
 
 
 
Zapsal:   Bc. Miroslav Ptáček, předseda OS 
 
Kontroloval:   Ludmila Fikarová, výbor OS 


